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PROTOKÓŁ Nr IX/2024  

 
z IX Sesji Rady Gminy Korycin odbytej dnia 5 grudnia 2024 r. (czwartek) w sali  

konferencyjnej GOKSiT w Korycinie, w godz. 13.00 – 14.20 pod przewodnictwem pani  

Emilii Lengiewicz – Przewodniczącego Rady Gminy Korycin.   

  

  

Stan Rady Gminy – 15 radnych Obecnych – 14 radnych  zgodnie z załączoną listą obecności 

stanowiącą załącznik do oryginału protokołu z Sesji Rady Gminy.  

  

Radni obecni:  

1. Pan Burak Jerzy  

2. Pani Chwiećko Iwona  

3. Pan Chwiećko Piotr  

4. Pani Ciuchna Agnieszka  

5. Pan Gliński Maciej  

6. Pan Gołkowski Marek  

7. Pani Kimborowicz Inga  

8. Pani Lengiewicz Emilia  

9. Pani Rutkowska Małgorzata  

10. Pan Rutkowski Janusz  

11. Pan Tołoczko Krzysztof  

12. Pan Urban Kazimierz  

13. Pani Wasilewska Julita  

14. Pani Zdanewicz Joanna  

Radny Paweł Giaro usprawiedliwił swoją nieobecność.  

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:  

1. Pan Krzysztof Mróz – pełniący funkcję Wójta Gminy  

2. Pan Mirosław Lech – Wójt Gminy   

3. Pan Andrzej Waszczeniuk – Skarbnik Gminy  

4. Pani Wiktoria Pruszyńska – Sekretarz Gminy  

5. Pani Jolanta Gadek - dyrektor biura senatorskiego wicemarszałka Senatu Macieja 

Żywno  

6. Pan Marek Sakowicz, prezes Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i 

Gospodarki Wodnej w Białymstoku  

7. Pani Urszula Wynimko – protokolantka posiedzenia  

   

 Obrady IX Sesji Rady Gminy Korycin rozpoczęła pani Emilia Lengiewicz – Przewodniczący 

Rady Gminy Korycin.  
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 Na początku obrad sesyjnych pani przewodnicząca serdecznie powitała państwa radnych  oraz 

wszystkie osoby obecne na sali obrad. Następnie na podstawie listy obecności stwierdziła, że 

na stan 15 radnych w obradach sesyjnych uczestniczy w tej chwili 14 radnych, zatem obrady są 

prawomocne, gdzie Rada może obradować i podejmować stosowne uchwały. Przypomniała, że 

zgodnie z art. 14 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym uchwały zapadają 

zwykłą większością głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego składu Rady w 

głosowaniu jawnym. Zatem dzisiejsze uchwały powinny być w ten sposób podjęte.   

Pani przewodnicząca poinformowała, że porządek obrad dzisiejszej Sesji został Państwu 

radnym doręczony.  

Radna Emilia Lengiewicz zgłosiła wniosek formalny o wykreślenie z porządku obrad 

punktu 6 - Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Korycin - 

Uchwała Nr IX/…/2024 Rady Gminy Korycin z dnia 5 grudnia 2024 r. w powyższej sprawie.  

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem wniosku formalnego o wykreślenie z porządku 

obrad punktu 6 - Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Korycin 

- Uchwała Nr IX/…/2024 Rady Gminy Korycin z dnia 5 grudnia 2024 r. w powyższej sprawie. 

Na podstawie wykazu z głosowania imiennego pani przewodnicząca stwierdziła, iż w 

głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Za przyjęciem proponowanego wniosku formalnego 

głosowało 14 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Na podstawie 

wyniku głosowania pani przewodnicząca stwierdziła, że wniosek formalny został przyjęty 

jednogłośnie (wykaz z imiennego głosowania stanowi załącznik do protokołu z obrad 

sesyjnych).  

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem proponowanego, porządku obrad IX Sesji Rady 

Gminy Korycin, uwzględniającego przyjęty wniosek formalny. Na podstawie wykazu z 

głosowania imiennego pani przewodnicząca stwierdziła, iż w głosowaniu udział wzięło 14 

radnych. Za przyjęciem proponowanego porządku obrad głosowało 14 radnych, głosów 

przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Na podstawie wyniku głosowania pani 

przewodnicząca stwierdziła, że porządek obrad IX Sesji Rady Gminy został przyjęty 

jednogłośnie (wykaz z imiennego głosowania stanowi załącznik do protokołu z obrad 

sesyjnych).  

  

Oto treść przyjętego porządku obrad:  

  

1. Otwarcie sesji Rady Gminy Korycin.  

2. Przyjęcie porządku dziennego IX Sesji Rady Gminy Korycin.  

3. Przyjęcie protokołu z VIII Sesji Rady Gminy odbytej dnia 8 listopada 2024 roku.  

4. Sprawozdanie z działalności osoby pełniącej funkcję Wójta Gminy Korycin w okresie 

międzysesyjnym.  

5. Złożenie ślubowania przez Wójta Gminy Korycin.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji - Uchwała Nr IX/…/2024 Rady Gminy 

Korycin z dnia 5 grudnia 2024 r. w powyższej sprawie.  

7. Odpowiedzi na wnioski zgłoszone przez państwa radnych na poprzedniej Sesji Rady 

Gminy Korycin.  

8. Interpelacje i zapytania radnych.  

9. Wolne wnioski i informacje.  
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10. Zamknięcie obrad.  

  

  

  

Ad. 3/ Pani przewodnicząca stwierdziła, że zgodnie z proponowanym porządkiem obrad Rada  

Gminy Korycin winna przyjąć protokół z VIII Sesji Rady Gminy odbytej dnia 8 listopada 2024 

roku. Przypomniała, że był on wyłożony do wglądu państwa radnych w Urzędzie Gminy 

Korycin oraz zamieszczony w BIP Urzędu Gminy, każdy z radnych miał prawo wcześniej 

zapoznać się z jego treścią, wnieść uwagi, poprawki, które w drodze głosowania jawnego 

mogłyby być przyjęte bądź odrzucone przez Radę Gminy po uprzednim wysłuchaniu 

protokolanta.  

  

Pani przewodnicząca obrad zarządziła przystąpienie do głosowania nad przyjęciem protokołu z 

VIII Sesji. Na podstawie wykazu z głosowania imiennego stwierdziła, iż w głosowaniu udział 

wzięło 14 radnych. Za przyjęciem protokołu głosowało 14 radnych, głosów przeciwnych i 

wstrzymujących się nie było. Na podstawie wyniku głosowania pani przewodnicząca obrad 

stwierdziła, iż protokół z obrad VIII Sesji Rady Gminy Korycin odbytej dnia 8 listopada 2024  

został przyjęty jednogłośnie (wykaz z imiennego głosowania stanowi załącznik do protokołu z 

obrad sesyjnych).  

  

  

Ad. 4/ W powyższym punkcie uchwalonego porządku obrad głos zabrał pan Krzysztof Mróz – 

pełniący funkcję Wójt Gminy Korycin i przedstawił sprawozdanie Radzie Gminy ze swojej 

działalności w okresie międzysesyjnym.  

  

W okresie od VIII Sesji Rady Gminy Korycin odbytej w dniu 8 listopada 2024 roku do dnia 

dzisiejszej Sesji Rady tj. 5 grudnia 2024 roku realizowałem wspólnie z pracownikami Urzędu  

Gminy i gminnych jednostek organizacyjnych oraz osobiście następujące zadania: Zgodnie z 

przepisami ustawy o samorządzie gminnym przekazałem w ramach nadzoru Wojewodzie 

Podlaskiemu oraz na merytoryczne stanowiska pracy do realizacji uchwały Rady Gminy 

Korycin podjęte podczas obrad VIII Sesji Rady.  

Uchwały Rady Gminy zostały zamieszczone w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Gminy 

Korycin.  

1. 11 listopada uczestniczyłem w uroczystych obchodach Święta Niepodległości. Ważne 

abyśmy nie tracili pamięci o własnej historii.  

2. W dniu 12 listopada wziąłem udział w spotkaniu dotyczącym przygotowań do realizacji 

zadań związanych z budową Tarczy Wschód. W spotkaniu uczestniczyli przedstawiciele 

Ministerstwa Obrony Narodowej i Sztabu Generalnego Wojska Polskiego.  

3. 17 listopada miałem przyjemność uczestniczyć w Gminnym Dniu Seniora 

zorganizowanym przez Gminę Korycin oraz Związek Emerytów, Rencistów i Inwalidów (koło 

gminne w Korycinie). Ważną częścią spotkania były występy Chóru Epoka oraz Korycińskiej 

Grupy Teatralnej.  

4. W dniu 20 listopada podpisałem akt notarialny na sprzedaż działki położonej nad 

zalewem w Korycinie, należącej do Gminy Korycin.  

5. 21 listopada gościliśmy przedstawicieli Rejonu Dmanisi w Gruzji. Wizyta związana 

była z projektem finansowanym przez Ministerstwo Spraw Zagranicznych w ramach programu 

„Polska pomoc”, który realizuje Stowarzyszenie Przyjaciół Ziemi Korycińskiej. Jego celem jest 
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promocja i wsparcie przedsiębiorczości wiejskiej w Gruzji poprzez wdrożenie innowacyjnych 

narzędzi rozwoju turystyki i wsparcie usług okołoturystycznych.  

6. W dniu 22 listopada brałem udział w wyborach Sołtysa w Długim Ługu, które 

zakończyły się sukcesem.  

Tego samego dnia podpisałem umowę na realizację projektu w ramach Interreg pn. 

Wzmocnienie współpracy transgranicznej między jednostkami straży pożarnych”. Projekt jest 

realizowany w partnerstwie: Gmina Korycin- Lider, Państwowa Straż Pożarna Rejonu  

Wileńskiego oraz Stowarzyszenie Ochotniczych Straży Pożarnych Rejonu Wileńskiego 

(partnerzy projektu). Działania realizowane w ramach projektu, to wspólne szkolenia w Polsce 

i na Litwie, organizacja zawodów strażackich oraz konferencji. Wartość projektu to ok.133 tyś. 

EUR, dofinansowanie ERDF ok.106 tyś. EUR.. Okres realizacji projektu 1.12.2024- 

30.11.2025.  

7. Dobiegają końca prace związane z inwestycją pn.”Przebudowa drogi gminnej Mielniki 

Olszynka”. Zadanie w kwocie ponad 2 mln zł jest dofinansowane z dotacji celowej Ministra 

Finansów.  

8. 2 grudnia podpisałem umowę na Modernizację infrastruktury oświetleniowej na terenie 

Gminy Korycin” dofinansowaną w kwocie 951 tyś zł. z Funduszu Inwestycji Strategicznych 

Polski Ład (wartość zadania 1,2 mln zł). Do kwietnia 2025 planowana jest wymiana wszystkich 

opraw oświetleniowych na terenie gminy oraz dostawa systemu sterowania oświetleniem 

drogowym. Wykonawcą prac będzie firma Hyperid z Warszawy.  

9. W dniu 4 grudnia wziąłem udział w posiedzeniu Komisji Skarg i Wniosków oraz 

Komisji Gospodarki i Budżetu. 10. Opracowano projekty uchwał i inne materiały będące 

przedmiotem obrad dzisiejszej Sesji.  

  

Na koniec sprawozdania pełniący funkcję Wójta Gminy Krzysztof Mróz podziękował 

wszystkim, że mógł pełnić swoją rolę przez ostatni czas.  

Przewodnicząca oraz Wiceprzewodniczący Rady podziękowali panu Krzysztofowi Mróz za to, 

że podjął się zadania pełnienia funkcji Wójta Gminy oraz złożyli życzenia.   

  

Radna Inga Kimborowicz poprosiła o wyjaśnienie jakie tematy były poruszane na spotkaniu 

związanym z budową Tarczy Wschód.  

  

Pełniący funkcję Wójta Gminy opowiedział jakie tematy były poruszane podczas tego 

spotkania.  

  

  

Ad. 5/ Pan Andrzej Waszczeniuk — Zastępca Przewodniczącej Gminnej Komisji Wyborczej w 

Korycinie wręczył panu Mirosławowi Lech zaświadczenie stwierdzające jego wybór na Wójta 

Gminy Korycin.  

  

Rada Gminy, stosownie do zapisu art. 29a ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym, przyjęła od wybranego przez mieszkańców gminy w dniu 24 listopada 2024 r. Wójta 

Gminy Korycin — pana Mirosława Lech — ślubowanie i od tego momentu pan Mirosław Lech 

obejmie swoje obowiązki.  

  

Pana Mirosław Lech złożył ślubowania odczytując jego treść:  
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„Obejmując urząd wójta gminy uroczyście ślubuję, że dochowam wierności prawu, a 

powierzony mi urząd sprawować będę tylko dla dobra publicznego i pomyślności mieszkańców 

gminy. Tak mi dopomóż Bóg”.  

  

Przewodnicząca Rady Gminy pogratulowała Panu Wójtowi oraz zaprosiła chętnych do zabrania 

głosu.  

  

Głos zabrała Pani Jolanta Gadek, dyrektor biura senatorskiego wicemarszałka Senatu Macieja 

Żywno, która w jego imieniu odczytała list gratulacyjny.  

  

Marek Sakowicz, prezes Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 

w Białymstoku również pogratulował Mirosławowi Lech wygranej w wyborach.  

  

Mirosław Lech Wójt Gminy podziękował mieszkańcom gminy Korycin za poparcie i 

frekwencję w wyborach. Podziękował również osobom bezpośrednio zaangażowanym w 

kampanię wyborczą oraz swoim współpracownikom za wspaniałą pracę, którą kontynuowali, a 

także Krzysztofowi Mróz za wszystko co zrobił dla gminy.   

  

Przewodnicząca zarządziła 10 minut przerwy.  

Wznowiono obrady.  

  

Ad.6/ W powyższym punkcie uchwalonego porządku obrad pani przewodnicząca 

poinformowała, że Rada Gminy podejmie uchwałę w sprawie rozpatrzenia petycji. Projekt 

uchwały wraz z uzasadnieniem państwo radni otrzymali.  

  

Odczytano opinię Komisji Skarg Wniosków i Petycji oraz Komisji Gospodarki i Budżetu.  

   

Dyskusji w tym temacie ze strony państwa radnych nie było, zatem pani przewodnicząca 

odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie jawne. W głosowaniu imiennym udział 

wzięło 14 radnych, za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, głosów przeciwnych nie było, 

wstrzymało się 2 radnych. Na podstawie wyniku głosowania pani przewodnicząca stwierdziła, 

że Rada Gminy Korycin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie rozpatrzenia petycji. 

  

  

 UCHWAŁA NR IX/35/2024 RADY GMINY KORYCIN   

  

z dnia 5 grudnia 2024 r.   

  

w sprawie w sprawie rozpatrzenia petycji 

  

wraz z wykazem z głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu z obrad sesyjnych.  

  

  

Ad.7/ W powyższym punkcie uchwalonego porządku obrad głos zabrała pani Wiktoria 

Pruszyńska i przedstawiła odpowiedzi na pisemne wnioski zgłoszone przez radnych gminy na 

poprzedniej Sesji Rady.  

  



6  

  

Radny Krzysztof Tołoczko zwrócił uwagę, czy nie lepszym rozwiązaniem byłoby usunięcie 

usterek na betonowej drodze przed okresem zimowym.   

  

Radna Emilia Lengiewicz również przypomniała, że poza obradami zgłaszała ubytki na drodze 

betonowej w Białymstoczku.   

  

Ad.8/   

Radny Kazimierz Urban zgłosił duże ubytki na drodze powiatowej Ostra Góra – Szaciłówka – 

DK8.   

  

Radna Inga Kimborowicz podziękowała mieszkańcom za czynny udział w wyborach, 

pogratulowała Panu Wójtowi wygranej i podkreśliła, że liczy na owocną współpracę oraz 

dotrzymanie wszystkich obietnic wyborczych. Przekazała również zapytanie od mieszkańca, 

czy byłaby możliwość aby za pomocą urzędu znaleźć firmę lub osobę z uprawnieniami, która 

świadczyłaby usługi kominiarskie tj. przegląd kominiarski. Chodzi o akcję w stylu zbiórki folii 

rolniczej. Czy jest możliwość, aby urząd coś takiego zorganizował? Koszt byłby po stronie 

właściciela nieruchomości, głównym problemem jest, brak w okolicy osób z uprawnieniami do 

wykonania przeglądu kominiarskiego.   

  

Wójt Mirosław Lech: Nic nie stoi na przeszkodzie, żeby Urząd Gminy rozeznał się w temacie. 

Najsprawniej będzie umieszczenie wykazu danych kontaktowych osób/firm z uprawnieniami 

na stronie internetowej, wtedy mieszkańcy będą się bezpośrednio kontaktowali.   

  

Radna Agnieszka Ciuchna zapytała co z wnioskami złożonymi 28 sierpnia na remont dróg.  

  

Skarbnik Gminy odpowiedział, że wczoraj sprawdzał jak wyglądają wyniki tych naborów. 

Niestety brak jest jakichkolwiek informacji.   

  

Wójt Mirosław Lech stwierdził, że sam jest ciekaw wyników tego naboru. Przypomniał, że 

zgłoszone zostały dwie drogi gminne, a powiat złożył wnioski na trzy drogi.   

  

Radny Krzysztof Tołoczko pogratulował Wójtowi wygranej i podkreślił, że również liczy na 

owocną współpracę. Zgłosił problem mieszkańców z nawierzchnią drogi żwirowej gminnej, z 

której wystają kamienie. Równiarka dojeżdża tylko do połowy tej drogi, ponieważ istnieje 

obawa uszkodzenia maszyny. Czy istnieje możliwość poprawy tej nawierzchni i odśnieżania jej 

po całej długości? Chciałbym również dowiedzieć się jaka firma będzie odśnieżała w tym roku 

drogi gminne.   

  

Skarbnik Gminy odpowiedział, że wartość zamówienia, jeśli chodzi o odśnieżanie pozwala na 

skorzystanie z możliwości zapytania ofertowego. Do tej pory korzystaliśmy z usług firmy 

lokalnej, na ten rok nie mamy jeszcze umowy.   

  

  

Ad.9/   

Sołtys wsi Ostra Góra i Nowinka zapytał co z wnioskiem o budowę placu zabaw i siłowni przy 

remizie OSP Ostra Góra.   
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Wójt Mirosław Lech – rozpoczęliśmy proces zmierzający do budowy w pierwszej kolejności w 

trzech miejscowościach tego typu miejsc: Ostra Góra, Bombla i Krukowszczyzna. W przyszłym 

roku mają być wykonane wstępne projekty, natomiast przed nami jest proces poszukiwania 

wsparcia w celu realizacji tego typu przedsięwzięć. Wiem, że mieszkańcy Skindzierza również 

zgłaszali tego typu potrzeby, jak również kontynuacja niezbędnych wiat przystankowych. 

Wszystko zależy od potrzeb i zainteresowania mieszkańców. Będziemy zmierzali do 

zrealizowania wszystkich planów i założeń w tej kadencji.  

  

Radny Marek Gołkowski złożył wniosek od klubu radnych o udostępnienie umowy zawartej z 

Wodociągami Podlaskimi.   

  

Radna Agnieszka Ciuchna złożyła wniosek o sfinansowanie szkolenia dla radnych.  

  

Radna Inga Kimborowicz poprosiła o zwrócenie się do starostwa powiatowego o usunięcie 

tablicy informacyjnej z drogi powiatowej w okolicy Rykaczewa. Kolejna sprawa jaką zgłosiłą 

to w związku z sytuacją, kiedy stanowisko Wójta objęła osoba, która została ponownie 

zatrudniona na podstawie stosunku pracy z wyborów w tym samym urzędzie oraz wówczas 

otrzymała odprawę w wysokości 3-miesięcznego wynagrodzenia na podstawie art. 40 ust. 1 

ustawy z dnia 21 listopada 2008 r o pracownikach samorządowych, proszę o skierowanie 

wniosku o przygotowanie opinii do kancelarii radców prawnych, która prowadzi obsługę 

Urzędu Gminy o interpretację przepisu prawnego jakim jest ustęp 2 art. 40 o pracownikach 

samorządowych celem wydania opinii na zapytanie, czy w związku z tym, że nie zachodzi 

potrzeba zwrotu odprawy. Również prośba o przygotowanie tej opinii w dosyć krótkim czasie.   

  

Radna Iwona Chwiećko na „drodze milowskiej” w obrębie wsi Rykaczewo stoi znak przystanku 

dla dzieci. Na odcinku tej drogi w okolicy tego znaku powinno być ograniczenie prędkości.   

  

Radna Inga Kimborowicz dodała, że w pobliżu tego znaku pobocze się osuwa.   

  

  

  

Ad.18/ Wobec wyczerpania porządku dziennego IX Sesji Rady Gminy Korycin pani 

przewodnicząca stwierdzeniem „Zamykam obrady sesyjne” zamknęła je, dziękując 

jednocześnie za sprawny i rzeczowy ich przebieg.  

  

Protokołowała:                                                                            Przewodniczący Rady:  

Urszula Wynimko                                                                          Emilia Lengiewicz  


